
Schriftelijke vraag:  
  
Vraagnummer:  S-427 
  
Datum indiening: 29 mei 2019  
  
Onderwerp:  Voltooiing Westeraam en verkeersinfrastructuur Elst Noord Oost  
  
Naam indiener: Henk Vreman  
  
 Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,  
  
Inleiding/Aanleiding:  
De nieuwe wijk “De Vierslag” nadert haar voltooiing en de bewoners vinden steeds beter 
hun weg naar scholen, winkels, speeltuinen en dergelijke. 
Hier moeten zijn echter wel de Ceintuurbaan voor oversteken en dit ervaren zij als zeer 
gevaarlijk. De Ceintuurbaan is ingericht als 50 km weg en deze snelheid wordt met grote 
regelmaat overtreden. Omdat binnen afzienbare tijd meer verkeer zal komen via de 
Ceintuurbaan vanwege het project “ondertunneling Rijksweg” zal de veiligheidssituatie nog 
onveiliger worden. 
Een grote groep nieuwe bewoners zijn inmiddels een petitie gestart en willen deze begin juni 
aan verantwoordelijk wethouder van Baal aanbieden. 
Omdat ook voor Gemeentebelangen Overbetuwe de veiligheid voorop staat hebben wij een 
aantal vragen aan de wethouder; 
 
Heeft de wethouder goed in beeld hoe de situatie ter plaatse is? 
De oversteekplaatsen zijn erg onduidelijk uitgevoerd, komen hier binnen afzienbare tijd nog 
aanpassingen? 
Is de wethouder bereid om voorzorgsmaatregelen te nemen om zo te komen tot een veilige 
oversteek op diverse plaatsen aan de Ceintuurbaan? 
Kan de wethouder toezeggen dat hij in gesprek zal gaan met bewoners om samen te komen 
tot een goede en veilige oplossing voor de bijna 200 kinderen die dagelijks meerdere malen 
de straat over moeten steken. 
Kan dit nog gerealiseerd worden voordat het nieuwe schooljaar van start gaat? 
Mocht het niet voor het nieuwe schooljaar tot een definitieve oplossing komen, is het dan 
mogelijk om tijdelijke aanpassingen te maken? Bijvoorbeeld: oversteeklichten, zebrapad, 
snelheidsverlaging tot 30 km per uur, bij de oversteekplaatsen?  
 
Gelieve hier zo spoedig mogelijk antwoord op te geven, 
 
Ondertekening: 
 
 
Henk Vreman,  Gemeente Belangen Overbetuwe 


